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Aan:

de voorzitter en leden van

Provinciale Staten van Drenthe

Assen, 1 december 2015

Ons kenmerk 49 13.121201 50051 73

Behandeld door mevrouw J.S. Lampe (0592) 36 52 08

Onderwerp: lJs in Drenthe

Geachte voorzitter/leden,

Op 12 november jl. hebben zowel de initiatiefnemers in Hoogeveen als in Assen hun

plannen gepresenteerd.

Wij brengen u graag op de hoogte van onze eerste bevindingen over de gepresen-

teerde plannen voor kunstijs in Drenthe.

Een kopie van de brief, zoals deze is gestuurd naar de colleges van Burgemeester en

Wethouders van Assen en Hoogeveen, naar de initiatiefnemers (Stichting lJs in Assen

en Stichting Kunstijsbaan Hoogeveen) en naar de Koninklijke Nederlandse Schaat-

senrijders Bond, gaat als bijlage hierbij.

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten van Drenthe,

secretaris

Bijlage: Brief aan de colleges van Burgemeester en Wethouders van Assen en

Hoogeveen

wa/coll.
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Aan:

de colleges van Burgemeester en

Wethouders van Assen en Hoogeveen

Assen, 1 december 2015

Ons kenmerk 4913.121201 50051 73

Behandeld door mevrouw J.S. Lampe (0592) 36 52 08

Ondenrverp: lJs in Drenthe

Geacht college,

Op 12 november 2015 zijn wij op uw initiatief uitgenodigd in beide gemeentehuizen

om een presentatie bij te wonen over uw plannen en ideeën voor de realisatie van

nieuw kunstijs in Drenthe. Gedeputeerde Jumelet heeft namens ons college deze

presentaties bijgewoond en heeft hiervan kennisgenomen.

lnmiddels heeft gedeputeerde Jumelet telefonisch contact gehad met burgemeester

Out en met burgemeester Lohuis om onze reactie op beide presentaties te delen. ln

deze brief een toelichting.

ln ons Collegeakkoord staat dat wij een bovenregionale voorziening voor sport en

bewegen belangrijk vinden. Uitgangspunt hierbij is een duurzame exploitatie. Als er

een markt is voor een bovenregionale sportvoorziening zoals een ijsbaan en er ligt

een duurzame business case, willen wij als provincie het laatste steuntje in de rug

bieden via een investeringsondersteuning.

Wij constateren dat wat door beide initiatiefnemers gepresenteerd is, niet voldoet aan

dat wat wij hebben afgesproken in ons Collegeakkoord. Het is voor ons op dit moment

dan ook niet aan de orde een besluit te nemen over een mogelijke investeringsbij-

drage voor nieuw kunstijs in Drenthe.

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. Voor inhoudelijke vragen

kunt u contact opnemen met mevrouw J.S. Lampe.



Een afschrift van deze brief is verstuurd aan Provinciale Staten, de initiatiefnemers in
Hoogeveen en Assen en aan de Koninklijke Nederlandse Schaatsenrijders Bond.

Æschrift aan:

- Provinciale Staten van Drenthe
- de Koninklijke Nederlandse Schaatsenrijders Bond, t.a.v. mevrouw De Waal en

de heerVan derVegt, Postbus 11084, 3505 BB Utrecht
- de Stichting lJs Ín Assen, Amerikaweg 46, 9407 TM Assen
- de Stichting Kunstijsbaan Hoogeveen e.o., Roggekamp 33,

7908 MP Hoogeveen
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